

## Referat styremøte

Tid: Tirsdag 15. februar 2023 kl. 18.30

Styret DNT Nedre Glomma				Varamedlemmer	
Ellen Hasle Kokkim (styreleder)	x	Fredrik Lied (styremedlem)	x	Pia Merethe Olsen	x
Ole Morten By (nestleder)	x	Liv Karlsen (kasserer)	x	Pål Antonsen	x
Kjersti Aarvik (styremedlem)	x	Asbjørn Borge (styremedlem)	x	Ole Anders Østerås	-
Line Agersborg-Sandøy (styremedlem)	x				

## SAKER:

**10/23** Innkalling og agenda

- Godkjent

**11/23** Tur- og dugnadsgruppene var invitert til styremøtene for å kunne ta opp aktuelle saker. 15.02.23 møtte dugnadsgruppa på Østtorp, v/Ole Jørgen Hommeren, Kari Hommeren og Arild Simonsen.

- Mottatt mye fint tømmer av grunneieren Per August Torp vi kan bruke til ved. Han skal også få fikset litt på veien etter tømmertransport i området. Det skal utbedres med gjerder rundt dammene, samt at det må males noe på hytta, 7 år siden sist. Pusse opp litt i kjelleren under Arildbu. Tenkes brukt som grovlager. Ikke de store prosjektene som er planlagt til året. Det er ønskelig å gjennomføre/opprette noen arrangementer i løpet av året, slik at det også er mulig for de som ikke er tilgjengelig på dagtid kan delta på dugnad. Flere av deltagerne er også interessert i å delta på stimerking når dette kommer i gang. Inne på hytta er det stort sett bra etter at det har vært besøk. Rengjøring virker å fungere greit, dugnadsgjengen tar ett tak i ny og ne. Det er litt opp og ned om folk fører seg inn i protokoll eller ikke når de benytter hytta. Det er synlig at hytta er booket, men dette samsvarer ikke alltid med protokollen. Det oppfordres om at det ikke settes igjen ting i kjøleskap etter arrangement/besøk. Gjengen jobber på videre.

**12/23** Godkjenning av referat fra 24. januar 2022

- Godkjent

**13/23** Daglig leder og styreleder orienterer

- Dammen på Østtorp bør sikres. Gjerde blir satt opp så snart som mulig.
- Pynten: Vært i møte med OF og Fredrikstad Kommune. Kommune kan være klar til å avhende høsten 2023. Fredrikstad kommunes anbefaling er å la Pynten gå videre til allment formål fremfor å selge på det åpne marked. Feste/leieavtale kan inngås med DNT NG, men ikke sammen med OF. Det jobbes videre med hvordan eventuelt samarbeid med OF kan løses videre. OF sitt referat fra møte bør det kommenteres på, da vi ikke gjenkjenner alt som står der.
- Mye søknads og rapporteringsarbeid for daglig leder i disse dager.
- Vinterforum forrige uke. 160 deltagende. Bra, konkret program. Skulle ønske det var mer tid til alt.
- Gjennomført ambassadørkurs, ca. 18 deltagere. Kom deg ut ble et superbra arrangement. Startet opp med god aktivitet i foreningen alt.
- November møte/medlemsmøte: Starte tankeprosessen på hvem vi kunne tenke oss som foredragsholder.
- Styreleder har mer eller mindre skrevet ferdig styrets årsberetning.

**14/23** Økonomi: Endelig behandling av utkast til årsregnskap 2022 v/Liv

- Liv gikk igjennom årsregnskapet for 2022. Ikke kommet noen endringer siden forrige styremøte. Vi har også mottatt revisjonsberetning fra revisor.
- Godkjent.

**15/23** Økonomi: Endelig behandling av budsjett 2023. v/Liv

- Ingen endring siden forrige gjennomgang bortsett fra at det er lagt inn 15000,- slik at vi kan holde kontoret åpent i sommer.
- Godkjent.

**16/23** Ærespriser v/Pål og Pia

- Gikk igjennom utsendt skriv, hvor det er foreslått hva som skal ligge til grunn for å motta heder på årsmøte. Det er Styret som vedtar endringer i retningslinjene for tildeling om dette skulle bli aktuelt. Styret legger frem forslag til vedtektsendring på årsmøte. Det er innhentet forslag på hvordan en eventuell nål/pin kan utformes, denne så fin ut og vi går for nevnte løsning. En komite oppnevnes av styret, som til syvende og sist kommer med sine innstillinger på hvem som eventuelt skal hedres. Noen endringer i retningslinjene for tildeling gjøres.
- «Forslag til kandidater: komme fra medlemmene før 1 februar.»  
Prosesen startes nå slik at vi har noe på plass til årets årsmøte. Blomsterhilsen sendes til Terjesens for god jobb og lang og tro tjeneste på Kråkerøy.

**17/23** Medlemsblad v/Rannveig (pristilbud fremlagt)

- Sara ble med på Vinterforum for å delta på kurs på programmet Papirfly. Sara og Rannveig har innhentet priser fra trykkerier og grafisk designer. Priser er ikke så forskjellig. Disse trykkeriene driver egentlig ikke med grafisk design, så vi bør vurdere hvordan dette gjøres videre. Papirfly kan brukes, Sara og Rannveig tar denne jobben. Tidsbruk på dette er litt vanskelig å estimere, men tidsbruken vil minske etter hvert som en gjør dette litt. Saras 20% vil nok gå med på dette arbeidet i starten.  
Styret stiller seg bak at vi til neste nummer bruker Papirfly som arbeidsverktøy, for å finne et tidsestimat på hvor omfattende det er samt at vi innhenter endelig prisforslag fra de to ulike trykkeriene vi har snakket med. Dette blir lagt frem for styret ved neste styremøte.

**18/23** Eventuelt

- Fjelltur med Tur og Kultur, Spontan Hverdagstur: Stor påmelding. Fulltegna på kort tid. 7 stk på venteliste, flere kommer.
- Priser i DNT Butikken/reklame i Fjell og vidde. Er DNT på vei til å bli en forening kun for de med stor lommebok? Det er ønskelig at priser både i DNT butikken og priser på reklameprodukter i Fjell og Vidde blir meldt inn som en sak til landsstyret. Er dette veien å gå om en ønsker å fremme et aktivt friluftsliv for alle? Det forfattes et skriv som kan sendes landsstyret.
- 14 mai på Østtorphytta: Det forespørres om Barnas Turlag ønsker å være med på en aktivitet denne dagen. Det er gått opp en løype, tenkt for barn, som kanskje er i overkant lang. Ser på om denne bør kortes litt ned på.